
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ με ΑΚΕ 
 

        Θεσσαλονίκη, 7/4/2025 
 
Της:  Αθανασίου Μαρίας, Βουλευτού Β2' Δυτικού Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Εγείρουν υποψίες η ΙΦΕΤ Μ.Α.Ε και η λειτουργία της» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Η ΙΦΕΤ Μ.Α.Ε εισάγει και διακινεί στην Ελλάδα με εντολή του ΕΟΦ φάρμακα για την 
διάγνωση, πρόληψη και θεραπεία των σπάνιων παθήσεων. Διαφαίνεται όμως μία 
τραγική καθυστέρηση στην ολοκλήρωση της διαδικασίας προμήθειας – παραλαβής -
παράδοσης του φαρμάκου στον πάσχοντα με ορατό, δυστυχώς τον κίνδυνο απώλειας 
της ζωής του.  
Ένα άλλο τεράστιο θέμα αποτελούν οι χιλιάδες απευθείας αναθέσεις υπηρεσιών σε 
ανακαινίσεις γραφείων, υπηρεσίες φύλαξης των κτιρίων της ΙΦΕΤ Μ.Α.Ε αλλά και 
δωροεπιταγές έναντι δυσθεώρητων ποσών. Όπως καταγγέλλεται, το κόστος κάθε 
πρόσκλησης για απευθείας ανάθεση είναι υπερβολικά και αδικαιολόγητα υψηλό, η 
διαδικασία ολοκληρώνεται χωρίς διαφάνεια και πολλές φορές χωρίς καν να είναι εξ 
αρχής απαραίτητη.  
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποιος ελέγχει τις τιμές προσφορών των φαρμακευτικών εταιρειών; 

2. Υπάρχει περίπτωση να υπάρξει διαρροή των ποσών προσφοράς προς την ΙΦΕΤ, 
ώστε να μειοδοτήσει μια φαρμακευτική εταιρεία; 

3. Αληθεύει ότι μετά την ανάληψη καθηκόντων της νέας Διευθύνουσας υπήρξε 
καθυστέρηση στο φαρμακευτικό προϊόν Elahere με αποτέλεσμα την απώλεια 
ανθρώπινης ζωής; Ποιες εταιρείες συμμετείχαν στην εν λόγω διαδικασία; Τι 
προσφορές έκαναν; Για ποιο λόγο συνέβη αυτή η τραγική και ανεπανόρθωτη 
καθυστέρηση; 

4. Αληθεύει ότι για το σκεύασμα Leponex έχουν γίνει αγορές σε τιμή έως και τρεις 
φορές πάνω από προσφορά προμηθευτή, ενώ δεν υπήρχε άμεση ανάγκη και τα 
προϊόντα λιμνάζουν στις αποθήκες της ΙΦΕΤ Μ.Α.Ε.; 
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5. Για ποιο λόγο γίνονται τόσες απευθείας αναθέσεις, ενδεικτικά για το 2024 ύψους 
άνω των 2 εκατ. Ευρώ; Ποιος ελέγχει τις εταιρείες και ποιος προτείνει ποια εταιρεία θα 
αναλάβει το έργο; 

Παρακαλώ, όπως μας προσκομίσετε τις συμβάσεις των εμπλεκόμενων 
εταιρειών με την ΙΦΕΤ Μ.Α.Ε., καθώς και τα πρακτικά των αναθέσεων. 

Η ερωτώσα Βουλευτής 
 
 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΜΑΡΙΑ 




